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Følgende tillitselever møtte: 

Navn Klasse Møtte for 

Selma Austdal- Guneriussen Leder  

Andreas Aronsen Sekretær  

Emma Svendsen Russepresident  

Stian Tingvoll 1STA  

Kevin T. Le 1STD  

Amalie S. L. Osa 1HSA  

Andreas Aronsen  1HSB  

Minna A. A. Oscarsson 1STA  

Lene Haugen 2STB  

Aurora Asbjørnsen 2STC  

Jose D. Waldimarson 2STD  

Frida Albjerk 2BUA  

Amalie Kristiansen  2HEA  

Oscar F. Alvestad 3STA  

Phillip W. Andreassen 3STB Dave C. A. Trelvik 

Benjamin H. Gåserød 3STC  

Stine L. Gulsrud 3STD Phillip K. Dannevig 

Følgende fra skolens administrasjon møtte: 

Jan Helge Russnes Rektor 

Mette H. Skuterud Elevrådskontakt 

Kommentar: Russepresidenten vil fra og med dette møte være fast møtende i elevråd (oppl. §11-6, 

1.ledd.). Elevrådet talte 17 stemmeberettigede. Det var ikke mulig å skaffe vara i 1STB 1STC. 1SRA, 

1SRB, 2SRA OG 2SSA var på tur, og møtte ikke derfor. Dette var avklart på forhånd.  
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2024 – 1  Status kantina 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
 Sliter med rydding av borda ved vannbaren og ved russehjørne. Ta dette opp til klassen. Tru med 
ryddegrupper. 
 

Vedtak: 

 Saken refereres.  
Kommentar:  
 

 

 

2024 – 2   

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Punkter fra møte med brakar ble tatt opp. Det legges ut følgende i ettertid: 

-  

Vedtak: 
 Saken refereres 

Kommentar:  
 

 

2024 – 3  Postkassa 

Elevrådets behandling av sak i møte: 
Ingen innspill i postkassa. Tomt for lapper som kan skrives på. Saken utgår derfor. 

-  

Vedtak: 
 Saken utgår 

Kommentar:  
 

 

2024 – 4  

Elevrådets behandling av sak i møte: 
- Flere speil i garderoben – sees videre på 
- Noen jenter bruker jentedoen til sminke på morgenen, er det mulighet for egne speil? 

Sminkespeil?  
- Toastjernet: KØKULTUR! Mange som sniker, og dette er ikke greit. Ta dette opp i kontakt 

timen.  
- Flere plasser med toastjern? Det er utfordringer med kapasiteten. Trenger ventilasjon for 

å ha flere jern andre steder. Skolen skal se på det videre med styret.  
- Det er en del støy på skolen (elevrådet merket det godt under sitt møte). Flere opplever 

det som intenst. Beskrives som verre enn på møte. Svar skole: Arbeid med å anlegge 
skolekjøkken. Arbeidet skal være ferdig ila februar. Bråking skal i hovedsak tas i friminuttet 
slik at timer ikke forstyrres. 

- TEMADAGER: Spørsmål om det var for vanskelige temaer. Få som hadde møtt opp. Lærere 
skulle ha sagt ifra til klassene, usikkert om dette har blitt fulgt opp. Det ble også diskutert 
muligheten for en temauke, da dette er mer sammenhengene.  
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Vedtak: 
 Saken refereres 

Kommentar:  
 

 

Møtet ble hevet 11:55 

Referent: Andreas Aronsen, sekretær.  

 

Signaturfelt: 

 

 

____________________             ____________________            ____________________  

    


